
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 28.2.2024 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 

 

Přítomno 7 zastupitelů: Luboš Marek, Jiří Doležal, Vlastimil Plecháč, Petr Kučera, Klára Mikšíčková, 

Vojtěch Vacek, Ladislav Rösler 

Omluveni: Mgr. Lenka Lipská, Michal Friedrich 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Petr Kučera, Ladislav Rösler 

 

Program jednání: 1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. různé 

   4. připomínky zastupitelů 

Hlasování: 7 x ano 

 

1.  Pozemkové záležitosti 

 

1.1. Žádost pana Š., Polubný o prodej části ppč. 532/2 k.ú. Polubný.  

Luboš Marek navrhuje ponechat pozemek obecní se zachováním výjezdu z pozemku pana Š. . Jiří 

Doležal sděluje, že vlastníci čp. 860 mohou dotčenou část pozemku užívat, obci to nevadí. Pan Š. se 

obává, že za např. 10 let bude postoj obce jiný a bude nucen pozemek vyklidit. Vlastimil Plecháč 

navrhuje provést místní šetření. Luboš Marek sděluje, že takových míst se záborem obecního pozemku 

je v obci hodně. Jiří Doležal oponuje, že ani obec nemá jistotu, že pan Š. pozemek za 5 let neprodá a 

nový majitel obci zakáže v místě vést např. potrubí k odvodnění. 

K hlasování je předložen záměr prodeje části ppč. 532/2 k.ú. Polubný 

Hlasování: 7 x ne 

 

1.2. Prodej stavebního pozemku paní N., Příchovice ppč. 1192/4 a části ppč. 1192/4 k.ú. Polubný. 

Při předminulém jednání schválený prodej pozemku ppč. 1192/4 a části ppč. 1192/4 k.ú. Polubný paní 

N., Příchovice byl doplněn o zpracovaný geometrický plán č. 1507-73/2023, kterým došlo k oddělení 

části ppč. 1192/2 a tato část sloučena s pozemkem ppč. 1192/4 tak, aby tento pozemek činil 1002 m2 

potřebných pro vydání stavebního povolení.  

K hlasování je předložen prodej pozemku ppč. 1192/4 k.ú. Polubný v podobě navrhované 

geometrickým plánem č. 1507-73/2023 o rozloze 1002m2 paní N., Příchovice za cenu 500,- Kč za m2 

s přičtením DPH uzavřením smlouvy s podmínkami obce pro výstavbu rodinného domu. 

Hlasování: 6 x ano, Vlastimil Plecháč se zdržuje 

 

1.3. Žádost paní D., Příchovice a společnosti CZECH CREDIT, spol. s r.o. o prodej pozemku ppč. 

17/3 k.ú. Příchovice u Kořenova.  

V minulosti projednaný záměr na prodej pozemku podmíněný zajištění směny se sousedy pro udržení 

přístupu na zbylou část pozemku byl předložen k opětovnému projednání po provedené směně 

v závěru loňského roku.  

K hlasování předložen záměr prodeje ppč. 17/3 k.ú. Příchovice u Kořenova 

Hlasování: 7 x ano 

 

1.4. Žádost paní B. a pana M., Příchovice o prodej pozemku ppč. 214/1 k.ú. Příchovice u 

Kořenova. 

Luboš Marek sděluje, že na pozemku je dlouhodobě plánována nová stavba hasičské zbrojnice a 

nesouhlasí ani s oddělením části.  

K hlasování je předložen záměr prodeje pozemku ppč. 214/1 k.ú. Příchovice u Kořenova 

Hlasování: 7 x ne 

 

1.5. Žádost pana D., Pardubice o souhlas připojením na Vodovod Hvězda pro plánovanou 

novostavbu rodinného domu.  



Jiří Doležal sděluje, že obec spolupracuje s hydrogeologem, který zpracovává posudek na vydatnost 

zdroje vrt Hvězda, vzhledem k ukončení činnosti společnosti provozující doly, bylo těžké dohledat 

dokumentace důlních prostor, ale v současnosti je posudek ve fázi, kdy obec očekává do měsíce či 

dvou dokončení a poté bude schopna vydat ve věci rozhodnutí. Pan D. proto požaduje přeložit žádost 

do příštího jednání. Vlastimil Plecháč se dotazuje na vzhled pozemku s rozestavěnou stavbou. Pan D. 

sděluje, že se omlouvá za neposekaný pozemek, měl tuto službu objednanou, ale nebyla provedena. 

Jiří Doležal doplňuje, že bude do vrtu vloženo čidlo hladiny a dle vytíženosti zdroje by bylo posouzení 

přesnější, ale toto sledování by muselo probíhat nejméně jeden rok.  

K hlasování je předloženo odložení rozhodnutí o napojení plánované novostavby rodinného domu na 

ppč. 262/4 a 260/6 k.ú. Příchovice u Kořenova na Vodovod Příchovice. 

Hlasování: 7 x ano 

 

1.6. Žádost paní B. a pana P., Lety o pronájem pozemků ppč. 604 a ppč. 615 k.ú. Příchovice u 

Kořenova za účelem údržby a péče 

Petra Slavíková doplňuje, že by s pracemi na vyřezání náletových a poškozených dřevin spolu 

s terénními úpravami a vyklízení odpadů chtěli započít ihned. 

Luboš Marek sděluje, že s pronájmem souhlasí, Jiří Doležal má za to, že když bude pozemek v lepším 

stavu, není proč nesouhlasit.  

K hlasování je předloženo doporučení uzavřít nájemní smlouvu na pronájem pozemků ppč. 604 a ppč. 

615 k.ú. Příchovice u Kořenova s paní paní B. a panem P., Lety za cenu 3,- Kč/m2/rok. 

Hlasování: 7 x ano 

 

1.7. Žádost paní J., Praha o prodej pozemku ppč. 537 k.ú. Příchovice u Kořenova. 

Luboš Marek nesouhlasí s prodejem, Jiří Doležal také nesouhlasí, vzniká problém při jednání 

s vlastníky soukromých pozemků, když obec potřebuje jejich využití. Vlastimil Plecháč se domnívá, 

že by cena stavební části pozemku byla vysoká, souhlasí, aby byl kolem domu žadatelky pozemek 

v jejím vlastnictví, navrhuje prodat polovinu. Vojtěch Vacek by souhlasil s prodejem stavební části 

kolem domu.  

K hlasování je předložen záměr prodeje ppč. 537 k.ú. Příchovice u Kořenova 

Hlasování: 4 x ne, 3 x ano 

Vlastimil Plecháč uvažuje, že cena by byla vysoká a paní není přítomna, aby se vyjádřila. Luboš 

Marek konstatuje, že se paní může ozvat. Jiří Doležal souhlasí s pronájmem 

 

1.8. Žádost manželů Se., Vysoká u Příbramě o prodej pozemku ppč. 2892/1 k.ú. Polubný.  

Luboš Marek sděluje, že pozemek je zaniklou komunikací, která sousedí s pozemky rodiny So. a pana 

R., došlo by k zániku možného přístupu z horní komunikace. 

K hlasování je předložen záměr prodeje ppč. 2892/1 k.ú. Polubný 

Hlasování: 7 x ne 

 

2. Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

3.  Různé 

 

3.1.  Luboš Marek seznamuje zastupitele s projekty Mikroregionu Tanvaldsko (dále jen MT), 

kterému jako člen platí Obec Kořenov poplatky. V rámci MT běží dva velké projekty, kterými jsou 

„Dům sociálních služeb pro MT“ v bývalé budově Viaflexu na Smržovce. Na tento projekt je podána 

žádost o dotaci na MMR. Zároveň se jedná s Libereckým krajem o vydání pověření, že služby budou 

zaregistrovány do systému financovaného krajem. Druhým velkým projektem je „Energetické využití 

odpadů Tanvaldska (EVOT)“ v bývalé budově SEBY 03 na Smržovce. Připravuje se studie na 

ekonomickou návratnost projektu, včetně případného umístění solárů na střechu a návrhem dalšího 

využití budovy. Na základě dodaných vzorků odpadů z MT probíhají energetické testy s provedením 

analýzy výstupních produktů v akreditované laboratoři. Výsledky s vyhodnocením se očekávají 

v dubnu a budou sloužit jako významný podklad pro případné následné výběrové řízení na dodavatele 

technologie. A dále byla na základě vyhodnocení využití odsouhlasena „Sociální doprava pro seniory 



a ZTP v Mikroregionu Tanvaldsko“, kterou zajišťuje Český Červený Kříž na dalších 6 měsíců. Luboš 

Marek sděluje, že dopravu využívají občané z Kořenova.  

 

3.2.  Příspěvky organizacím pro rok 2024 

 

3.2.1. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Občanského sdružení zdravotně postižených 

Tanvald. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost Občanského sdružení 

zdravotně postižených Tanvald pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.2. Žádost Hospicu sv. Zdislavy, Liberec o finanční příspěvek na roční provoz.  

K hlasování je předložen návrh poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, Liberec ve 

výši 10 tis. Kč pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.3. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano  

 

3.2.4. Žádost TJ Sokol Horní Polubný, z.s. o poskytnutí příspěvku na sportovní akce pro rok 2024 

Jiří Doležal informuje, že pro 2.ročník Bludného kořene byl požádán Liberecký kraj a spolek 

potřebuje spolufinancování. Jedná se o společný závod se spolupořadatelstvím Obcí Kořenov. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 20 tis. Kč TJ Sokol Horní Polubný, z.s. pro 

rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.5.  Žádost Klubu psích sportů Desná o příspěvek na činnost  

Luboš Marek sděluje, že klub poskytuje kotce pro odchycené psy z Kořenova, obci to ušetří nemalé 

peníze, vlastník psa se tak najde dříve, než se odveze pes do útulku. K hlasování je předložen návrh 

finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 tis. Kč pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.6. Žádost Mysliveckého sdružení Desná – Kořenov o příspěvek na činnost 

Luboš Marek sděluje, že sdružení zajišťuje zakrmování zvěře v Kořenově. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – Kořenov ve výši 10 

tis. Kč pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.7. Žádost ZŠ Horní Tanvald, Údolí Kamenice o poskytnutí příspěvku na činnost školy. 

Školu navštěvuje 6 žáků z Kořenova,. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost školy Základní škola, 

Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.8. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost SOSHIKI – klubu bojových umění a sportů Tanvald, 

z.s. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč SOSHIKI – klubu bojových umění a 

sportů Tanvald, z.s. pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.9. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Tanvald  o poskytnutí příspěvku na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., ZO 

Tanvald pro rok 2024. 



Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.10. Žádost Harrachov Racing Academy, z.s. o poskytnutí příspěvku na činnost. 

Luboš Marek sděluje, že klub navštěvuje několik kořenovských dětí, trénink probíhá na svazích ski 

areálu v Harrachově.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč Harrachov Racing Academy, z.s. na 

činnost pro rok 2024. 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.11. Žádost spolku Polubenský Jan o poskytnutí příspěvku na činnost 

Luboš Marek sděluje, že spolek nakoupí židle a vybavení do kostela v Polubném. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 10 tis. Kč spolku Polubenský Jan, z.s. na 

činnost pro rok 2024 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.12. Žádost SHŠ Artus Bohemia, z.s. o poskytnutí příspěvku na činnost.  

Luboš Marek informuje, že spolek předvádí na Štěpánce historický šerm.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru SHŠ Artus Bohemia, z.s. na činnost pro rok 2024. 

Hlasování: 7 x ne 

 

3.2.13. Žádost Nadace Ivana Dejmala, Liberec o poskytnutí příspěvku pro rok 2024 

Luboš Marek informuje opravy turistických stezek, Luboš Marek sděluje, že obec má na starosti 

vlastní stezky. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Nadaci Ivana Dejmala, Liberec na činnost pro rok 

2024. 

Hlasování: 7 x ne 

 

3.2.14. Žádost Okresního sdružení hasičů Jablonec nad Nisou o poskytnutí příspěvku na činnost pro 

rok 2024. 

Luboš Marek sděluje, že sdružení pořádá několik soutěží zejména dětských hasičů, kam jezdí dětský 

oddíl z Příchovic. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru SH ČMS - Okresnímu sdružení hasičů Jablonec nad 

Nisou na činnost pro rok 2024 ve výši 5 tis. Kč 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.2.15. Žádost Linky bezpečí z.s. o finanční příspěvek pro rok 2024 

Luboš Marek sděluje, že primárně souhlasí s poskytnutím příspěvku organizacím pomáhajícím 

konkrétně občanům obce jako sdružení zdravotně postižených apod. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru z.s. Linka bezpečí na činnost pro rok 2024. 

Hlasování: 7 x ne 

 

3.3. Hasičská zbrojnice Příchovice 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Luboše Marka k zahájení projektové činnosti a přípravné práce 

pro získání dotací na stavbu nové hasičské zbrojnice Příchovice 

Hlasování: 7 x ano 

 

3.4. Hasičská zbrojnice Polubný 

Dle pracovních schůzek zastupitelů vyplynul nesouhlas s přístavbou garáže k budově Domu 

s pečovatelskou službou  a návrh přestavby současné hasičské zbrojnice a její posun dále od silnice. 

Vlastimil Plecháč se domnívá, že na jednu obec budou dvě hasičské zbrojnice přepych. Luboš Marek 

sděluje, že současná zbrojnice je ve špatném stavu a obec by beztak musela budovu opravit. Budova 

zůstává obecní a její využití pro obec vždy bude mít. Vlastimil Plecháč souhlasí. 

K hlasování je předložen návrh zahájení projektových prací a činností pro získání finančních 

prostředků pro přestavbu hasičské zbrojnice Polubný. 

Hlasování: 7 x ano 



 

3.5. Luboš Marek sděluje, že obec nedosáhla na dotace pro ČOV Příchovice vzhledem 

k podmínkám nastaveným na počet trvale bydlících obyvatel bez ohledu na zatížení ze stran hotelů a 

penzionů. Vzhledem k informacím od okolních obcí navrhuje vstoupit do jednání se společností SčVK 

o možnostech a podmínkách převodu kanalizací a obou ČOV do vlastnictví SčVK a zda by byl zájem 

o převod. Obec by se stala akcionářem společnosti. Cena stočného je rovna cenám SčVK. 

K hlasování je předloženo pověření starosty Luboše Marka k jednání se společností SčVK o zjištění 

podmínek převodu Kanalizace Kořenov, Kanalizace Příchovice, ČOV Kořenov a ČOV Příchovice do 

vlastnictví a provozování SčVK, a.s..  

Hlasování: 7 x ano 

 

3.6. Rozpočtové opatření č. 6/2023 

Luboš Marek sděluje zastupitelům na vědomí, že na konci roku schválil na základě pověření 

zastupitelstva o rozpočtovém opatření, kterým došlo k  

navýšení příjmů o 516 850,- na celkové příjmy 43 330 015,80 Kč 

ponížení výdajů o -34 800,- na celkové výdaje 38 707 980,- Kč 

ponížení financování o  -551 650,- na celkové financování -4 622 035,80 Kč 

a změně závazných ukazatelů dle návrhu. 

 

3.7. Luboš Marek informuje zastupitele, že dotace na přestavbu školní učebny ze Sfžp byla 

zamítnuta, pan Kucín starosta Jiřetína pomohl sepsat odvolání, které bylo zamítnuto, a poté pomohl 

sepsat žádost o výjimku panu ministrovi. Pan ministr výjimku minulý týden udělil a obec dotace na 

učebnu obdrží.   

 

4.  Připomínky zastupitelů 

 

4.1. Vojtěch Vacek navrhuje vyzvat majitele vraků naproti poště, aby je odstranili. Luboš Marek 

sděluje, že na místo zajede osobně.  

 

4.2. Petr Kučera se dotazuje na chybějící sloupek na mostě Hoftík. Luboš Marek sděluje, že je 

opravován a bude vrácen. 

 

4.3. Vlastimil Plecháč uvažuje nad objektem Velimka, když v něm zanikne hasičárna, jedná se o 

velikou budovu, jestli zde nevybudovat byty. Luboš Marek nesouhlasí s rušením společenského sálu. 

Vlastimil Plecháč má za to, že je to veliká stavba a nic v ní nebude. Pan F. vstupuje do diskuse 

s připomínkou, že společenské akce a byty v jednom domě není vhodné. Vlastimil Plecháč se 

domnívá, že by bylo vhodné použít dotace na vybudování nového objektu zbrojnice v místě současné 

Velimky. Jiří Doležal připomíná, že se navrhovalo nové umístění u kravína zejména kvůli špatnému 

výjezdu ze současné zbrojnice. Luboš Marek sděluje, že na zbrojnici se společenským sálem a bytem 

dotace obec nedostane. Vlastimil Plecháč navrhuje provést odvodnění a odvlhčení domu. 

 

4.4. Vlastimil Plecháč připomíná podkopané základy hřbitovní zdi při stavbě dřevníku sousedního 

domu. Luboš Marek sděluje, že hovořil s majitelkou a slíbila, že na jaře základy zdi nechá opravit. 

 

4.5. Vlastimil Plecháč hovořil s Michalem Friedrichem o výměnu dožitých stromů na otočce 

autobusů v Příchovicích. Jsou tam 3 stromy, proto oslovil arboristku k vydání posouzení a zároveň 

k posouzení aleje v Rejdicích při cestě k Prdku.  

 

4.6. Vlastimil Plecháč se dotazuje na zavírání úřadu mimo úřední dny, které od covidu zůstalo 

pravidlem. Luboš Marek sděluje, že opatření je z důvodu nasměrování návštěv přímo na úřední dny, 

aby v ostatní dny mohli zaměstnanci vyjíždět do terénu nebo pracovat na řízeních.  

 

4.7. Vlastimil Plecháč se dotazuje na vývoj situace kolem Polubenského kostela. Luboš Marek 

sděluje, že měl domluvené jednání s krajem, ve věci silnic po celé obci, ve které by se na kostel 

dotázal, ale schůzka byla přesunuta na 12.3. 



 

Následovala diskuse s občany týkající se zimní údržby a vzniklých škod z vysokých dešťových srážek. 

 

 

 

 

………………………………………..    ……………………………………… 

Petr Kučera, ověřovatel      Ladislav Rösler, ověřovatel 

 

 

 

     ………………………………. 

     Luboš Marek, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva ze dne 28.2.2024 

 

1.1. Zastupitelstvo obce zamítá záměr prodeje části ppč. 532/2 k.ú. Polubný 

č.u. 2/24, 7 x ne 

1.2. Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku ppč. 1192/4 k.ú. Polubný v podobě navrhované 

geometrickým plánem č. 1507-73/2023 o rozloze 1002m2 paní N., Příchovice za cenu 500,- Kč za m2 

s přičtením DPH uzavřením smlouvy s podmínkami obce pro výstavbu rodinného domu. 

č.u. 3/24, 6 x ano, 1 x zdržel 

1.3. Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje ppč. 17/3 k.ú. Příchovice u Kořenova 

č.u. 4/24, 7 x ano 

1.4. Zastupitelstvo obce zamítá záměr prodeje pozemku ppč. 214/1 k.ú. Příchovice u Kořenova 

č.u. 5/24, 7 x ne 

1.5. Zastupitelstvo obce odkládá rozhodnutí o napojení plánované novostavby rodinného domu na 

ppč. 262/4 a 260/6 k.ú. Příchovice u Kořenova na Vodovod Příchovice. 

č.u. 6/24, 7 x ano 

1.6. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavřít nájemní smlouvu na pronájem pozemků ppč. 604 a 

ppč. 615 k.ú. Příchovice u Kořenova s paní B. a panem P., Lety za cenu 3,- Kč/m2/rok. 

č.u. 7/24, 7 x ano 

1.7. Zastupitelstvo obce zamítá záměr prodeje ppč. 537 k.ú. Příchovice u Kořenova 

č.u. 8/24, 4 x ne, 3 x ano  

1.8. Zastupitelstvo obce zamítá záměr prodeje ppč. 2892/1 k.ú. Polubný 

č.u. 9/24, 7 x ne 

3.2.1. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost 

Občanského sdružení zdravotně postižených Tanvald pro rok 2024 

č.u. 10/24, 7 x ano 

3.2.2. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, 

Liberec ve výši 10 tis. Kč pro rok 2024 

č.u. 1/24, 7 x ano 

3.2.3. Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské 

o.p.s. Bedřichov pro rok 2024 

č.u. 11/24, 7 x ano  

3.2.4. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20 tis. Kč TJ Sokol Horní 

Polubný, z.s. pro rok 2024 

č.u. 12/24, 7 x ano 

3.2.5.  Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 

10 tis. Kč pro rok 2024 

č.u. 13/24, 7 x ano 

3.2.6. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – 

Kořenov ve výši 10 tis. Kč pro rok 2024 

č.u. 14/24, 7 x ano 

3.2.7. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost školy 

Základní škola, Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2024 

č.u. 15/24, 7 x ano 

3.2.8. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč SOSHIKI – klubu 

bojových umění a sportů Tanvald, z.s. pro rok 2024 

č.u. 16/24, 7 x ano 

3.2.9. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč Českému svazu 

včelařů, z.s., ZO Tanvald pro rok 2024. 

č.u. 17/24, 7 x ano 

3.2.10. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč Harrachov Racing 

Academy, z.s. na činnost pro rok 2024. 

č.u. 18/24, 7 x ano 

 



3.2.11. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 10 tis. Kč spolku Polubenský 

Jan, z.s. na činnost pro rok 2024 

č.u. 19/24, 7 x ano 

3.2.12. Zastupitelstvo obce zamítá poskytnutí finančního daru SHŠ Artus Bohemia, z.s. na činnost pro 

rok 2024. 

č.u. 20/24, 7 x ne 

3.2.13. Zastupitelstvo obce zamítá poskytnutí finančního daru Nadaci Ivana Dejmala, Liberec na 

činnost pro rok 2024. 

č.u. 21/24, 7 x ne 

3.2.14. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru SH ČMS - Okresnímu sdružení 

hasičů Jablonec nad Nisou na činnost pro rok 2024 ve výši 5 tis. Kč 

č.u. 22/24, 7 x ano 

3.2.15. Zastupitelstvo obce zamítá poskytnutí finančního daru z.s. Linka bezpečí na činnost pro rok 

2024. 

č.u. 23/24, 7 x ne 

3.3. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Luboše Marka k zahájení projektové činnosti a přípravné 

práce pro získání dotací na stavbu nové hasičské zbrojnice Příchovice 

č.u. 24/24, 7 x ano 

3.4. Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení projektových prací a činností pro získání finančních 

prostředků pro přestavbu hasičské zbrojnice Polubný. 

č.u. 25/24, 7 x ano 

3.5. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Luboše Marka k jednání se společností SčVK o zjištění 

podmínek převodu Kanalizace Kořenov, Kanalizace Příchovice, ČOV Kořenov a ČOV Příchovice do 

vlastnictví a provozování SčVK, a.s..  

č.u. 26/24, 7 x ano 

3.6. Zastupitelstvo obce bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 6/2023 

schválené rozhodnutím starosty na základě pověření zastupitelstva o rozpočtovém opatření, kterým 

došlo k  

navýšení příjmů o 516 850,- na celkové příjmy 43 330 015,80 Kč 

ponížení výdajů o -34 800,- na celkové výdaje 38 707 980,- Kč 

ponížení financování o  -551 650,- na celkové financování -4 622 035,80 Kč 

a změně závazných ukazatelů dle návrhu. 

č.u. 27/24 

 

 

 

 

 

 

……………………………………..   ……………………………………….. 

Luboš Marek, starosta     Jiří Doležal, místostarosta 

 

 

 


